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gedachte over  HR-discussie

Nog  even  een  gedachte over  de  HR-discussie. gaf g is teren aan de  t e l e foon  al aan dat  d i t  i n  po ten t ie  erg  vee l  ge ld  kan gaan kosten (getal me t  zeven nu l len) .  Dat we tende ,  is he t  we l  t e  verdedigen om
even  een  f l inke  bat ter i j  exper ts  u i t  de  mark t  t e  t rekken.  Even chargerend: een  ton  aan advies kan j e  m i l j oenen  opleveren.  Ik  denk  naast de  mensen d ie  i k  i n  m i j n  vor ige mai l  noemde ,  b i j voorbee ld  aan
gol fgroeideskundigen b i j  Deltares (en  dan iemand me t  30 jaar ervaring). Of de  mensen van HKV d ie  Hydra-NL hebben  gebouwd.  En we l l i ch t  een  paar ervaren waterbouwers  d ie  kunnen  meedenken  over  de
construct ieve consequent ies en  oplossingen.


